
Protokoll från styrelsemöte -Torre del Moro Petanca Club 2024-04-11 

Plats: I anslutning till klubbens boulebanor 

Närvarande: 

Bengt-Åke Andersson (BÅ), Tommy Klasson (TK), Anette Sköld (AS), Bengt Eriksson (BE), 

Monica Johansson (MJ) 

1. Mötet öppnades av ordförande BÅ 

2. Dagordningen godkändes 

3. BE valdes till sekreterare 

4. AS valdes till justerare av protokoll 

5. Föregående protokoll lades med godkännande till handlingarna 

6. Ekonomi: 

a. på bankkontot på Deutsche Bank finns idag 5479,54 euro 

b. i handkassan finns idag 308,81 euro 

7. Bilersättning (uppdrag från årsmötet) 

Vid spel (seriespel, IPL och Las Salinas) och inköp av varor till föreningen: 

, Beslut: AS utarbetar en avståndsmall mellan olika aktuella 

spelplatser för seriespel, IPL och Las Salinas 

• Beslut: Milersättningen är 2,50 euro/ mil och beloppet gäller för år 

2024 

• Beslut: BÅ utarbetar en förenklad reseräkningsblankett som 

kommer att finnas i containern. 

• Beslut: Blanketten lämnas av chaufför till MJ för 

granskning/utbetalning 

• Beslut: Vid resor för inköp av varor till föreningen gäller mätning 

via trippmätaren. Ersättningen per mil: 2,50 euro 

• Beslut: Rutinerna/ersättningarna gäller från och med 1/9 2024 

8. Containern i sommar: Diskuterades om containern ska stängas eller vara 

öppen i sommar. Beslut: BÅ tar upp frågan den 16/4 i samband med 

träningen. Om det inte finns någon som vill ta på sig ansvaret för containern 

under sommaren-kommer containern bli stängd från och med den 30/4. 

9. Sponsorer - Hemsidan: BE fick i uppdrag att se över möjligheterna om att få 

in information om våra sponsorer på hemsidan. 

10. övriga frågor: 
a. Uppdrag från årsmötet: 

I. BÅ fick i uppdrag att kolla med en leverantör av 

solpanel/solceller om förutsättningarna och kostnaderna för 

installation på containerns tak 
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il. BÅ fick i uppdrag att skissa på ett dokument " Välkommen till 
Torre del Moro" med information om rättigheter och 
skyldigheter för dig som medlem 

b. Boulringar saknas: BÅ har beställt nya ringar. Viktigt att värdarna 
samlar in alla ringar efter avslutat spel 

c. Festkommitten: Styrelsen önskar att festkommitten inkommer med 
förslag till aktiviteter för hösten 2024. Nya förslag till aktiviteter 
emotses! 

d. Containerstädning: Styrelsen samlas för städning 15/4 kl. 10 
e. Priset på öl ändras från och med 1/9 till 1 euro. Priset på vatten och 

läsk - oförändrat SO cent 
f. Sponsortröjor: Hur ska erhållna sponsortröjor från Robbans och 

Hospital Quir6n fördelas i klubben? 
11. Nästa möte: 3/10 i anslutning till boulebanorna (efter spel) 

Vid tangentbordet: 

Ordförande: Justerare: 

Bengt-Åke Andersson 

Sida:2 


